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ZAPISNIK 

 

32. sjednice Općinskog vijeća Općine Ražanac, održane dana 12.09.2024. godine, u prostorijama 

Knjižnice Jurja Barakovića Ražanac, u Ražancu, s početkom u 18.00 sati. 

NAZOČNI VIJEĆNICI: Petar Miočić, Nikola Rudela, Pere Zubčić, Stipe Pržić, Ante Bolonja, 

Mate Marušić, Nikola Miletić, Nikola Miletić-Ražanac, Edmond Miletić, Ante Dundović, 

Tomislav Čavić  

NENAZOČNI VIJEĆNICI: Lovre Marelić, Ante Miočić 

OSTALI NAZOČNI: načelnik Općine Ražanac Damir Jordan, ing., pročelnica upravnog odjela 

za opće, pravne i ekonomske poslove Anita Krpina str.spec.pub.adm., pročelnik Upravnog odjela 

za komunalno gospodarstvo, javnu nabavu i EU fondove Hrvoje Benić mag.iur.,voditelj odsjeka 

za financije i proračun Marko Katić mag.oec., ravnateljica Knjižnice Juraj Baraković Andrea 

Beljo                                                                                                                                           

ZAPISNIČAR: Vanda Kovačević 

Na početku sjednice Petar Miočić, predsjednik Općinskog vijeća (u daljnjem tekstu 

PREDSJEDATELJ), otvara sjednicu i pozdravlja nazočne. Poziva sve prisutne da u znak 

sjećanja na sve koji su svoje živote dali za Hrvatsku, minutom šutnje odaju počast.       

PREDSJEDATELJ moli pročelnicu Anitu Krpinu da izvrši prozivku nazočnih vijećnika. Nakon 

toga iznosi da je na sjednici nazočno 11 vijećnika, te da se mogu donositi pravovaljane odluke. 

Predsjedatelj iznosi da su prije početka sjednice dostavljena jedna nadopuna Dnevnog reda: 

-Rasprava o zahtjevu KUD-a Radovin za prenamjenu sredstava 

te pita ima li još nadopuna Dnevnog reda.  

Kako nije bilo drugih nadopuna PREDSJEDATELJ stavlja ovakav Dnevni red na glasovanje.  

Nakon glasovanja dizanjem ruku objavljuje se da je sa 11 glasova „za“, donesen 

Z a k lj u č a k 

Utvrđuje se sljedeći  

DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 31. sjednice Općinskog vijeća 

2. Izvješće Općinskog načelnika o radu za razdoblje od 01.01.2024. godine do 30.06.2024.godine 

3. Prijedlog polugodišnjeg izvješće o izvršenju Proračuna Općine Ražanac za 2024.godinu 

4. Prijedlog zaključka o izvršenju Financijskog plana Dječjeg vrtića Ražanac za razdoblje od 

01.siječnja do 30.lipnja 2024.godine 
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5. Prijedlog zaključka o izvršenju Financijskog plana Knjižnice Jurja Barakovića Ražanac za razdoblje 

od 01.siječnja do 30.lipnja 2024.godine 

6. Prijedlog II. izmjena i dopuna Proračuna Općine Ražanac za 2024.godinu i projekcije za 2025. 

godinu i 2026.godinu 

7. Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2024.godinu 

8. Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa izgradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2024.godinu 

9. Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa socijalne skrbi za 2024.godinu 

10. Prijedlog zaključka o II. izmjenama i dopunama Financijskog plana Dječjeg vrtića Ražanac za 

2024.godinu 

11. Prijedlog zaključka o I. izmjenama i dopunama Financijskog plana Knjižnice Jurja Barakovića za 

2024.godinu 

12. Prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaća službenika i namještenika Općine Ražanac 

13. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o visini osnovice  i koeficijentima za obračun 

plaće djelatnika u Dječjem vrtiću Ražanac 

14. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom doprinosu 

15. Prijedlog Odluke o prodaji građevinskog zemljišta u vlasništvu Općine Ražanac u svrhu rješavanja 

imovinskopravnih odnosa Općine Ražanac i trećih osoba 

16. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa nerazvrstane ceste 

17. Prijedlog Odluke o provedbi natječaja za dodjelu studenskih potpora 

18. Prijedlog Odluke o financiranju nabave radnih bilježnica za učenike od 1. -8. razreda Osnovne škole 

Jurja Barakovića Ražanac za školsku godinu 2024/2025. 

19. Prijedlog Odluke o kriterijima i načinu sufinanciranja troškova prijevoza redovitih učenika srednjih 

škola Općine Ražanac za školsku godinu 2024./2025. 

20. Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja Općine Ražanac 

21. Prijedlog Odluke o raspisivanju izbora za članove Vijeća mjesnih odbora Općine Ražanac 

22. Prijedlog Odluke o imenovanju stalnog sastava Općinskog izbornog povjerenstva  za izbor članova 

vijeća mjesnih odbora na području Općine Ražanac 

23.  Prijedlog Odluke o visini naknade tijelima za provedbu  izbora za izbor članove vijeća mjesnih 

odbora Općine Ražanac 

24. Zahtjev KUD-a Radovin za prenamjenu sredstava 

25. Aktualni sat 

 

AD/1.   

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljen Zapisnik sa 31. sjednice 

Općinskog vijeća. Otvara raspravu.  

U raspravi sudjeluje vijećnik Nikola Miletić-Ražanac i općinski načelnik Damir Jordan koji od 

vijećnika traži pojašnjenje iz Zapisnika.                                                                                            

Nakon rasprave PREDSJEDATELJ stavlja zapisnik sa 31. sjednice Općinskog vijeća, uz 

ispravak, na glasovanje. 

Utvrđuje se da se sa 11 glasova „za“  usvaja Zapisnik sa 31. sjednice Općinskog vijeća. 
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AD/2. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljeno Izvješće Općinskog načelnika o radu 

za razdoblje od 01.01.2024. godine do 30.06.2024.godine. 

Načelnik Damir Jordan iznosi obrazloženje.                               

PREDSJEDATELJ otvara raspravu. 

Kako nije bilo rasprave PREDSJEDATELJ konstatira da se Izvješće Općinskog načelnika o radu 

za razdoblje od 01.01.2024. godine do 30.06.2024.godine daje na znanje te da se o njemu ne 

glasuje. 

Izvješće se nalazi u privitku ovog zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

AD/3. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljen Prijedlog polugodišnjeg izvješće o 

izvršenju Proračuna Općine Ražanac za 2024.godinu. 

Načelnik Damir Jordan iznosi obrazloženje.                               

PREDSJEDATELJ otvara raspravu. 

U raspravi sudjeluju vijećnici Nikola Miletić -Ražanac, Edmond Miletić i Ante Dundović, te 

općinski načelnik Damir Jordan.                                                                                                             

Nakon rasprave PREDSJEDATELJ stavlja Prijedlog polugodišnjeg izvješće o izvršenju 

Proračuna Općine Ražanac za 2024.godinu, na glasovanje. 

Zatim se sa 8 glasova „za“ i 3 glasa „suzdržan“ usvaja Polugodišnjeg izvješće o izvršenju 

Proračuna Općine Ražanac za 2024.godinu. 

Izvješće se nalazi u privitku ovog zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

AD/4. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljen Prijedlog zaključka o izvršenju 

Financijskog plana Dječjeg vrtića Ražanac za razdoblje od 01.siječnja do 30.lipnja 2024.godine . 

Voditelj odsjeka za financije Marko Katić iznosi obrazloženje. 

PREDSJEDATELJ otvara raspravu.  

U raspravi sudjeluju vijećnici Nikola Miletić-Ražanac, Edmond Miletić i Ante Dundović, te 

općinski načelnik Damir Jordan.                                                                                                                                                  

Nakon rasprave PREDSJEDATELJ stavlja Prijedlog zaključka o izvršenju Financijskog plana 

Dječjeg vrtića Ražanac za razdoblje od 01.siječnja do 30.lipnja 2024.godine, na glasovanje. 

Utvrđuje se da se sa 10 glasova „za“ i 1 glasom „suzdržan“ donosi Zaključak o izvršenju 

Financijskog plana Dječjeg vrtića Ražanac za razdoblje od 01.siječnja do 30.lipnja 2024.godine. 

Zaključak se nalazi  u privitku ovog zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
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AD/5. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljen Prijedlog zaključka o izvršenju 

Financijskog plana Knjižnice Jurja Barakovića Ražanac za razdoblje od 01.siječnja do 30.lipnja 

2024.godine 

Voditelj odsjeka za financije Marko Katić iznosi obrazloženje.  

PREDSJEDATELJ otvara raspravu.                                                                                                          

U raspravi sudjeluju vijećnici Edmond Miletić i Ante Dundović, te općinski načelnik Damir 

Jordan.                                                                                                                                                 

Nakon rasprave PREDSJEDATELJ stavlja Prijedlog zaključka o izvršenju Financijskog plana 

Knjižnice Jurja Barakovića Ražanac za razdoblje od 01.siječnja do 30.lipnja 2024.godine, na 

glasovanje. 

Zatim se sa 10 glasova „za“ i  1 glasom „protiv“ donosi Zaključak o izvršenju Financijskog plana 

Knjižnice Jurja Barakovića Ražanac za razdoblje od 01.siječnja do 30.lipnja 2024.godine. 

Zaključak se nalazi  u privitku ovog zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

AD/6. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljen Prijedlog II. Izmjena i 

dopuna Proračuna Općine Ražanac za 2024.godinu i projekcije za 2025. godinu i 2026.godinu 

Načelnik Damir Jordan iznosi obrazloženje. 

PREDSJEDATELJ otvara raspravu.                                                                                                         

U raspravi sudjeluju vijećnici Edmond Miletić i Nikola Miletić -Ražanac, te općinski načelnik 

Damir Jordan.                                                                                                                                         

Nakon rasprave PREDSJEDATELJ stavlja Prijedlog II. Izmjena i dopuna Proračuna Općine 

Ražanac za 2024.godinu i projekcije za 2025. godinu i 2026.godinu , na glasovanje. 

Utvrđuje se da se sa 8 glasova „za“  i 3 glasa  „suzdržan“ donose II. Izmjene i dopune Proračuna 

Općine Ražanac za 2024.godinu i projekcije za 2025. godinu i 2026.godinu 

II. Izmjene i dopune se nalazi u privitku ovog zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

AD/7. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljen Prijedlog II. izmjena i 

dopuna Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2024.godinu 

Načelnik Damir Jordan iznosi obrazloženje. 

PREDSJEDATELJ otvara raspravu.                                                                                                     

Kako nije bilo rasprave PREDSJEDATELJ stavlja  Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa 

održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2024.godinu.                                                                                                                                                                                      

Utvrđuje se da se sa 9 glasova „za“  i 2 glasa  „suzdržan II. izmjena i dopuna Programa 

održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2024.godinu. 



5 
 

II. Izmjene i dopune se nalaze u privitku ovog zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

AD/8. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljen Prijedlog II. izmjena i 

dopuna Programa izgradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2024.godinu. 

Načelnik Damir Jordan iznosi obrazloženje. 

PREDSJEDATELJ otvara raspravu.  

Kako nije bilo rasprave PREDSJEDATELJ stavlja Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa 

izgradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2024.godinu, na glasovanje. 

Zatim se sa  9 glasova „za“, 1 glasom „protiv“ te 1 glasom „suzdržan“ donose II. izmjene i 

dopuna Programa izgradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2024.godinu . 

II. Izmjene i dopune se nalazi  u privitku ovog zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

AD/9. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljen Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa 

socijalne skrbi za 2024.godinu 

Načelnik Damir Jordan iznosi obrazloženje. 

PREDSJEDATELJ otvara raspravu.  

Kako nije bilo rasprave PREDSJEDATELJ stavlja Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa 

socijalne skrbi za 2024.godinu, na glasovanje. 

Zatim se sa 9 glasova „za“ i 2 glasa „suzdržan“ donose II. izmjene i dopune Programa socijalne 

skrbi za 2024.godinu 

II. Izmjene i dopune se nalaze u privitku ovog zapisnika i čine njegov sastavni dio. 

AD/10. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljen Prijedlog zaključka o II. izmjenama i 

dopunama Financijskog plana Dječjeg vrtića Ražanac za 2024.godinu 

Voditelj odsjeka za financije Marko Katić iznosi obrazloženje. 

PREDSJEDATELJ otvara raspravu.  

U raspravi sudjeluje vijećnik Edmond Miletić.                                                                                               

Nakon rasprave PREDSJEDATELJ stavlja Prijedlog zaključka o II. izmjenama i dopunama 

Financijskog plana Dječjeg vrtića Ražanac za 2024.godinu, na glasovanje. 

Zatim se sa 10 glasova „za“ i 1 glasom “suzdržan“ donosi Zaključak o II. izmjenama i dopunama 

Financijskog plana Dječjeg vrtića Ražanac za 2024.godinu. 

Zaključak se nalazi u privitku ovog zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
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AD/11. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljen Prijedlog zaključka o I. izmjenama i 

dopunama Financijskog plana Knjižnice Jurja Barakovića za 2024.godinu. 

Voditelj odsjeka za financije Marko Katić iznosi obrazloženje. 

PREDSJEDATELJ otvara raspravu.  

Kako nije bilo rasprave PREDSJEDATELJ stavlja Prijedlog zaključka o I. izmjenama i 

dopunama Financijskog plana Knjižnice Jurja Barakovića za 2024.godinu, na glasovanje. 

Zatim se sa 10 glasova „za“ i 1 glasom „protiv“ donosi Zaključak o I. izmjenama i dopunama 

Financijskog plana Knjižnice Jurja Barakovića za 2024.godinu 

Zaključak se nalazi u privitku ovog zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

AD/12. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljen  Prijedlog Odluke o koeficijentima za 

obračun plaća službenika i namještenika Općine Ražanac. 

Načelnik Damir Jordan iznosi obrazloženje. 

PREDSJEDATELJ otvara raspravu.  

U raspravi sudjeluje vijećnici Edmond Miletić i Ante Dundović, te općinski načelnik Damir 

Jordan.                                                                                                                                                                       

Nakon rasprave PREDSJEDATELJ stavlja Prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaća 

službenika i namještenika Općine Ražanac, na glasovanje. 

Zatim se sa 11 glasova „za“ donosi Odluka o koeficijentima za obračun plaća službenika i 

namještenika Općine Ražanac. 

Odluka se nalazi u privitku ovog zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

AD/13. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu  dostavljen Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti 

na Odluku o visini osnovice  i koeficijentima za obračun plaće djelatnika u Dječjem vrtiću Ražanac 

Načelnik Damir Jordan iznosi obrazloženje. 

PREDSJEDATELJ otvara raspravu.  

U raspravi sudjeluje vijećnici Edmond Miletić i Ante Dundović, te općinski načelnik Damir 

Jordan.                                                                                                                                                         

Nakon rasprave PREDSJEDATELJ stavlja Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o 

visini osnovice  i koeficijentima za obračun plaće djelatnika u Dječjem vrtiću Ražanac, na 

glasovanje. 

Zatim se sa 10 glasova „za“  i 1 glasom „suzdržan“ donosi Odluka o davanju suglasnosti na 

Odluku o visini osnovice  i koeficijentima za obračun plaće djelatnika u Dječjem vrtiću Ražanac. 

Odluka se nalazi u privitku ovog zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
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AD/14. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljen Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni 

Odluke o komunalnom doprinosu. 

Načelnik Damir Jordan iznosi obrazloženje. 

PREDSJEDATELJ otvara raspravu.  

U raspravi sudjeluje vijećnici Edmond Miletić, Ante Dundović i Nikola Miletić – Ražanac, te 

općinski načelnik Damir Jordan.                                                                                               

Nakon rasprave PREDSJEDATELJ stavlja Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o 

komunalnom doprinosu, na glasovanje. 

Zatim se sa 11 glasova „za“ donosi Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom doprinosu. 

Odluka se nalazi u privitku ovog zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

AD/15. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljen Prijedlog Odluke o prodaji 

građevinskog zemljišta u vlasništvu Općine Ražanac u svrhu rješavanja imovinskopravnih odnosa Općine 

Ražanac i trećih osoba. 

Pročelnik Hrvoje Benić iznosi obrazloženje. 

PREDSJEDATELJ otvara raspravu.  

U raspravi sudjeluje vijećnik Nikola Miletić – Ražanac i pročelnik Hrvoje Benić.                                                                                               

Nakon rasprave PREDSJEDATELJ stavlja Prijedlog Odluke o prodaji građevinskog zemljišta u 

vlasništvu Općine Ražanac u svrhu rješavanja imovinskopravnih odnosa Općine Ražanac i trećih 

osoba, na glasovanje. 

Zatim se sa 10 glasova „za“  i 1 glasom „suzdržan“ donosi Odluka o prodaji građevinskog 

zemljišta u vlasništvu Općine Ražanac u svrhu rješavanja imovinskopravnih odnosa Općine 

Ražanac i trećih osoba. 

Odluka se nalazi u privitku ovog zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

AD/16. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljen Prijedlog Odluke o ukidanju statusa 

nerazvrstane ceste. 

Pročelnik Hrvoje Benić iznosi obrazloženje. 

PREDSJEDATELJ otvara raspravu.  

U raspravi sudjeluje vijećnici Nikola Miletić – Ražanac i Ante Dundović.                                                                                               

Nakon rasprave PREDSJEDATELJ stavlja Prijedlog Odluke o ukidanju statusa nerazvrstane 

ceste, na glasovanje. 

Zatim se sa 11 glasova „za“ donosi Odluka o ukidanju statusa nerazvrstane ceste. 

Odluka se nalazi u privitku ovog zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
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AD/17. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljen Prijedlog Odluke o provedbi natječaja 

za dodjelu studenskih potpora. 

Načelnik Damir Jordan iznosi obrazloženje. 

PREDSJEDATELJ otvara raspravu.  

U raspravi sudjeluje vijećnik Nikola Miletić – Ražanac.                                                                                               

Nakon rasprave PREDSJEDATELJ stavlja Prijedlog Odluke o provedbi natječaja za dodjelu 

studenskih potpora, na glasovanje. 

Zatim se sa 11 glasova „za“ donosi Odluka o provedbi natječaja za dodjelu studenskih potpora. 

Odluka se nalazi u privitku ovog zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

AD/18. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljen Prijedlog Odluke o financiranju nabave 

radnih bilježnica za učenike od 1. -8. razreda Osnovne škole Jurja Barakovića Ražanac za školsku godinu 

2024/2025 . 

Pročelnica Anita Krpina iznosi obrazloženje. 

PREDSJEDATELJ otvara raspravu.  

U raspravi sudjeluje vijećnik Ante Dundović i pročelnica Anita Krpina.                                                                                               

Nakon rasprave PREDSJEDATELJ stavlja Prijedlog Odluke o financiranju nabave radnih 

bilježnica za učenike od 1. -8. razreda Osnovne škole Jurja Barakovića Ražanac za školsku 

godinu 2024/2025, na glasovanje. 

Zatim se sa 11 glasova „za“ donosi Odluka o financiranju nabave radnih bilježnica za učenike od 

1. -8. razreda Osnovne škole Jurja Barakovića Ražanac za školsku godinu 2024/2025. 

Odluka se nalazi u privitku ovog zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

AD/19. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljen Prijedlog Odluke o kriterijima i načinu 

sufinanciranja troškova prijevoza redovitih učenika srednjih škola Općine Ražanac za školsku godinu 

2024./2025. 

Pročelnica Anita Krpina iznosi obrazloženje. 

PREDSJEDATELJ otvara raspravu.                                                                                                         

Kako nije bilo rasprave PREDSJEDATELJ stavlja Prijedlog Odluke o kriterijima i načinu 

sufinanciranja troškova prijevoza redovitih učenika srednjih škola Općine Ražanac za školsku 

godinu 2024./2025, na glasovanje. 

Zatim se sa 11 glasova „za“ donosi Odluka o kriterijima i načinu sufinanciranja troškova 

prijevoza redovitih učenika srednjih škola Općine Ražanac za školsku godinu 2024./2025 . 

Odluka se nalazi u privitku ovog zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
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AD/20. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljen Prijedlog Odluke o dodjeli javnih 

priznanja Općine Ražanac. 

Načelnik Damir Jordan iznosi obrazloženje. 

PREDSJEDATELJ otvara raspravu.  

U raspravi sudjeluje vijećnici Ante Dundović, Edmond Miletić i Nikola Miletić – Ražanac te 

općinski načelnik Damir Jordan.                                                                                               

Nakon rasprave PREDSJEDATELJ stavlja Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja Općine 

Ražanac, na glasovanje. 

Zatim se sa 10 glasova „za“ i 1 glasom „suzdržan“ donosi Odluka o dodjeli javnih priznanja 

Općine Ražanac 

Odluka se nalazi u privitku ovog zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

AD/21. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljen Prijedlog Odluke o raspisivanju izbora 

za članove Vijeća mjesnih odbora Općine Ražanac. 

Načelnik Damir Jordan iznosi obrazloženje. 

PREDSJEDATELJ otvara raspravu.  

U raspravi sudjeluje vijećnici Edmond Miletić, Ante Dundović i Nikola Miletić – Ražanac te 

općinski načelnik Damir Jordan.                                                                                               

Nakon rasprave PREDSJEDATELJ stavlja Prijedlog Odluke o raspisivanju izbora za članove 

Vijeća mjesnih odbora Općine Ražanac, na glasovanje. 

Zatim se sa 11 glasova „za“ donosi Odluka o raspisivanju izbora za članove Vijeća mjesnih 

odbora Općine Ražanac. 

Odluka se nalazi u privitku ovog zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

AD/22. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je  u materijalima za sjednicu dostavljen Prijedlog Odluke o imenovanju stalnog 

sastava Općinskog izbornog povjerenstva  za izbor članova vijeća mjesnih odbora na području Općine 

Ražanac . 

Načelnik Damir Jordan iznosi obrazloženje. 

PREDSJEDATELJ otvara raspravu.  

Kako nije bilo rasprave PREDSJEDATELJ stavlja Prijedlog Odluke o imenovanju stalnog 

sastava Općinskog izbornog povjerenstva  za izbor članova vijeća mjesnih odbora na području 

Općine Ražanac, na glasovanje. 

Zatim se sa 11 glasova „za“ donosi Odluka o imenovanju stalnog sastava Općinskog izbornog 

povjerenstva  za izbor članova vijeća mjesnih odbora na području Općine Ražanac. 
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Odluka se nalazi u privitku ovog zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

AD/23. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je u materijalima za sjednicu dostavljen Prijedlog Odluke o visini naknade 

tijelima za provedbu  izbora za izbor članove vijeća mjesnih odbora Općine Ražanac. 

Načelnik Damir Jordan iznosi obrazloženje. 

PREDSJEDATELJ otvara raspravu.                                                                                                

Kako nije bilo rasprave PREDSJEDATELJ stavlja Prijedlog Odluke o visini naknade tijelima za 

provedbu  izbora za izbor članove vijeća mjesnih odbora Općine Ražanac, na glasovanje. 

Zatim se sa 11 glasova „za“ donosi Odluka o visini naknade tijelima za provedbu  izbora za izbor 

članove vijeća mjesnih odbora Općine Ražanac. 

Odluka se nalazi u privitku ovog zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

AD/24. 

PREDSJEDATELJ iznosi da je kao nadopuna dostavljen Zahtjev KUD-a Radovin za prenamjenu sredstava. 

Načelnik Damir Jordan iznosi obrazloženje. 

PREDSJEDATELJ otvara raspravu.  

U raspravi sudjeluje vijećnici Ante Dundović i Edmond Miletić te općinski načelnik Damir 

Jordan.                                                                                                                                                                 

Nakon rasprave PREDSJEDATELJ stavlja Zahtjev KUD- a Radovin za prenamjenu sredstava uz 

obevezu podnošenja izvješća o utrošenim financijskim sredstvima, na glasovanje. 

Zatim se sa 10 glasova „za“ i 1 glasom „suzdržan“ donosi Odluka o sufinanciranju putovanja na 

međunarodni folklor u Pragu i organizaciju proslave 25. godina djelovanja KUD -a Radovin. 

Odluka se nalazi u privitku ovog zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

AD/25. 

Aktualni sat 

Vijećnik Ante Dundović iznosi da ga u Radovinu mještani pitaju koliko košta vrtić u Radovinu, 

te da kad on kaže miliun i nešto, oni kažu miljun i pol te da govore da to nije moguće. Nadalje 

iznosi da nabrajaju redom troškove te da pitaju gdje je taj novac potrošen, te nastavlja da ga 

pitaju zašto vrtić ima samo šest parkirnih mjesta. Osim toga zabrinjava ga voda koja ne može 

izaći iz sige.                                                                                                                                                       

Kao drugo pitanje zanima ga što je sa grobljem u Radovinu. Iznosi da su mještani zabrinuti jer se 

nemaju di ukopati, kao ni on sam.                                                                                                                           

Općinski načelnik Damir Jordan iznosi da je na ovo pitanje oko dječjeg vrtića odgovorio prošli 

put. Iznosi da što se tiče cijene i kvalitete nema što dodati. Nadalje iznosi da je cijena postignuta 

na javnom natječaju, da je građevinska dozvola dobivena u upravnom postupku županijskog 

odjela za građevinske dozvole. Naglašava da što se tiče kvalitete gradnje da postoji projektant, 

nadzorni inženjer, garancije za kvalitetu radova koje će morati izdati na kraju gradnje, sve 
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sukladno Zakonu o gradnji i javnoj nabavi. Iznosi da je cijena postignuta u javnoj nabavi, a jedna 

je od nižih u županiji za vrtiće koji se sad grade. Napominje da su cijena i tržište takvi kakvi jesu 

ali i naglašava da se od NPO-a određeni iznos bespovratnih sredstava. Iznosi da je važno da se 

čim prije stavi u funkciju te da djeca iz Radovina i drugih mjesta počnu pohađati taj vrtić. 

Nadalje iznosi da vrtić napreduje jako dobrom dinamikom, da se priprema stavljanje druge ploče 

te naglašava da će se poštovati rokovi dogovoreni Ugovorom prema iskazu uzvođača radova.                                                                                          

Iznosi da što se tiče groblja da je istina da se radi projektna dokumentacija za groblje u Radovinu 

te da razmišlja  da raskine suradnju sa projektanticom. Naglašava da nije zadovoljan te da će 

razgovarati s njom te izvjestiti vijećnike na slijedećoj sjednici. Iznosi da će pismeno tražiti da 

dostavi ono što je napravljeno, da će joj biti plaćeno i da će se prekinuti suradnja. Naglašava da 

je s njom nastavljena suradnja zato što je bila projektantica na dvorani za ispraćaj te je već 

započela projektiranje groblja.                                                                                                                          

Vijećnik Edmond Miletić iznosi da je dobio odgovor na vijećničko pitanje te da iz dopisa 

proizlazi da su sva zemljišta u postupku.                                                                                         

Pročelnik Hrvoje Benić iznosi da su u sustavu ISP sadržane nove građevinske dozvole te da se tu 

može vidjeti da li je započet postupak ishođenja građevinske dozvole. Nadalje iznosi da su 

onima, kojima je istekao rok, a za koje u sustavu nije bilo vidljivo da su započeli taj postupak, 

poslani dopisi da se očituju i dostave dokaze da su pokrenuli postupak što su oni i učinili, a dvoje 

koji nisu su zatražili da sukladno Ugovoru otkupe zemljište po tržišnoj cijeni. Iznosi da su 

zahtjevi za procjenu tih čestica poslani te da će se kad procjene budu gotove sklopiti ugovori da 

plate punu cijenu te da im se ta zabilježba od 25 godina makne. Iznosi da je natječaja na istoj 

lokaciji bilo i kasnije te da nekima još uvijek nisu istekli uvjeti te iznosi da će i njima biti poslani 

dopisi.                                                                                                                                                  

Vijećnik Edmond Miletić iznosi da kad postoji bilo kakav ugovor dvije strane da su ga obe strane 

dužne poštovati. Iznosi da garantira da se ugovora nije držalo. Iznosi da to onda znači da oni koji 

su prvoj “turi” kupili zemljišta 2017.g. ...a danas je 2024.g., da to nisu ti rokovi, da je od tad 

prošlo puno godina.                                                                                                                                                      

Pročelnik Hrvoje Benić iznosi da se računa od dana potpisivanja ugovora, a ne od raspisivanja 

natječaja. Naglašava da su neki imali rješenja za otplatu, a nekima je Općinsko vijeće aneksima 

produžilo rok.                                                                                                                                   

Vijećnik Edmond Miletić iznosi da je Općina dužna se držati ugovora te da garantira da se 

općina nije držala te moli da se drži onoga što je napisano. Naglašava da ugovor poštuju obadvije 

strane, da je razgovarao sa pravnikom kojem to nema logike kao ni njemu laiku. Iznosi da se na 

tim zemljištima još nije počelo graditi.                                                                                          

Pročelnik Hrvoje Benić iznosi da onima kojima je isteklo 2022. da se njima produžilo 18 

mjeseci.                                                                                                                                       

Vijećnik Edmond Miletić pita koja je ovo godina te da oni koji su prvi kupili nisu se držali 

ugovora. Nadalje naglašava i da postoj neki koji su kupili zemljišta po tim uvjetima, a da nisu na 

toj lokaciji na Puntici te da se vodi računa i o tome.                                                                       

Općinski načelnik Damir Jordan iznosi da se slaže da se treba držati ugovora te da će se držati 

ugovora te da onaj tko nije poštovao ugovor da će se postupiti sukladno istom. Nadalje tvrdi da 

se ni bivša vlast nije držala toga, da je tri godine bilo 2020.g., da je nova vlast došla 2021.g. te da 

se 2022.g. zbog objektivnih razloga - korone produžilo godinu i pol dana. Naglašava da se nakon 
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isteka tog roka – kome je istekao- postupilo sukladno ugovoru. Iznosi da za one koji su odlučili 

da im se proda po tržišnoj cijeni da će ići nova procjena i sklopiti kupoprodajni ugovor, a ako 

odluče da vrate zemljište vratiti će im se taj iznos. Iznosi da su tereni u postupku ponovne 

procjene, naglašava da to traje, te uvjerava da će se postupiti po ugovoru.                                                                                                                                       

Vijećnik Edmond Miletić iznosi da razumije da načelnik “pegla” stvar te naglašava da je on bio 

jedan od inicijatora  te ideje te da se od starta bojao da će to tako završiti. Iznosi da zato postoji 

pročelnik da se napravi ugovor koji neće dozvoliti da se to zloupotrebljava na takav način da su 

prošle godine, a da se nije počelo graditi. Naglašava da ga to boli i da se to ne smije raditi, da 

kompromisa nema za nikoga, te da je kad je isteklo tih godinu i pol trebalo odmah reagirati, a ne 

čekati da prođe vrijeme.                                                                                                                 

Općinski načelnik Damir Jordan iznosi da je sukladno ugovoru svima upućen dopis da se očituju. 

Iznosi da ima jedan ili dva koja će ponovno doći na Općinsko vijeće; jedan gdje je greškom 

napisana kriva čestica, a jedan koji je potpisao ugovor sa bivšim načelnikom ali se nije uknjižio, 

a u međuvremenu se promijenila vlast... te iznosi da ne zna što će biti sa tim. Naglašava da su to 

specifični slučajevi.                                                                                                                                  

Vijećnik Edmond Miletić odgovara da su to greške na kojima treba učiti u budućnosti. Smatra da 

je Općina u startu trebala pratiti što se radi, od upisa nadalje.                                                                

Pročelnik Hrvoje Benić odgovara da je upis na kupcu te da se rok računa od dana potpisa 

ugovora, a ne dana upisa.                                                                                                                        

Vijećnik Edmond Miletić apelira da se vodi računa, a ne da se to zloupotrebljava.                            

Općinski načelnik Damir Jordan odgovara da se vodi računa. Mišljenja je da se tada nije trebalo 

prodati toliko terena odjedanput, da se trebalo prodavati postupno, te pratiti kako se ponašaju. 

Naglašava da je odjedanput raspisano 30-40 i dogodilo se to što se dogodilo.                                

Vijećnik Edmond Miletić odgovara da se to radio da se ne diže cijena jedno drugom, a bilo je 

jako puno zainteresiranih, da su neki odustajali, kalkulirali itd.                                                                             

Općinski načelnik Damir Jordan odgovara da se vidi koliko su bili zainteresirani kad nisu još 

ništa sagradili.                                                                                                                                      

Vijećnik Edmond Miletić odgovara da je to bolji način od onoga što je napravljeno pa je teren 

postigao cijenu koju je postigao. Nadalje iznosi da je u priči oko mjesnog odbora i općinskog 

vijeća oko petnaest godina te je izgubio zadnji živac te da će iznjeti što ga najviše smeta. 

Naglašava da će početi od komunalnog poduzeća za koje još uvijek nije dobiveno izvješće o 

radu. Iznosi da se sjeća da je načelnik rekao da će vijeće dobiti izvješće na kraju godine Smatra 

da vijeće mora biti upoznato s tim iz niza razloga. Iznosi da je nakon cijelog ljeta tek na dan ove 

sjednice pokošeno od spomenika do kampa te naglašava da se to nije dogodilo nikad u zadnjih ne 

zna koliko godina. Iznosi da u Odluci o komunalnim djelatnostima  Komunalca Ražanac d.o.o. u 

prvoj točki naznačeno održavanje čistoće. Naglašava da ne kritizira djelatnike Komunalca, već 

direktora i pročelnika za komunalno gospodarstvo te iznosi da kad on zove pročelnika za bilo što 

on kaže da to nije njegov posao, da kad ga on zove da nije pokošeno ili da fali lampa on 

odgovara da on nema ništa s tim i da zove Antu. Iznosi da govori o javnim površinama kojih 

nažalost nema puno u Ražancu, a one koje su u centru nisu cijelo ljeto održavane. Iznosi i da 

cijelo ljeto nitko nije prošao uz onaj park te da treba otići to tamo vidjeti. Pita se tko bi trebao 

reći direktoru komunalnog poduzeća da da se to sredi. Smatra da bi se javne površine trebale 

održavati po “difoltu” te da bi one trebale biti konstantno uredne. Smatra da je selo bilo 
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katastrofa “šporko” te da je počišćeno nakon što je načelniku poslao poruku te da je žalosno što 

on mora zvati načelnika. Smatra da se treba voditi računa o tome, da se ne mora napraviti luka sa 

stotinu vezova, nova škola, nova vodovodna mreža jer se nema novaca te pita može li se imati 

čista mjesta. Nadalje iznosi kako u Ražancu postoje četiri žardinjere, za koje se on jedne godine 

borio kao da su ne zna što, od kojih su dvije prazne, a u dvijema je bila posađena pitospora od 

kojih se jedna posušila. Smatra da komunalno poduzeće treba urediti da to ima smisla te iznosi 

da se nada će se prenijeti kritika direktoru komunalnog poduzeća te da će on voditi malo više 

računa o tome i napominje da ako on ne radi svoj posao da je onda odgovornost na Općini.                        

Općinski načelnik Damir Jordan iznosi je to vijećnikovo viđenje te da je namjerno prošli put 

zvao direktora komunalnog poduzeća, te da je znao da će biti postavljeno pitanje da bi ga i sad 

zvao ali da ga može zvati slijedeći put da mu se direktno postavi pitanje. Iznosi da se ne može 

složiti sa većim dijelom; da je što se tiče čistoće bilo određenih propusta ali da se to popravilo. 

Smatra da što se tiče čistoće Ražanca, da se smeće redovito čistilo te da je s obzirom na broj ljudi 

i turista zbog kojih je bilo ogromnih količina smeća da se to uredno čistilo i održavalo; i cijelo 

mjesto i plaže. Iznosi da je bilo rečeno da će se nabaviti čistilica ali da će se nabaviti početkom 

slijedeće godine s kojom će se moći očistiti i oprati trgove i asfalt. Nadalje iznosi da bi nakon 

svake fešte, a ovo ljeto ih je bilo 30-40 po svim mjestima, komunalno poduzeće i vatrogasci sve 

počistili i oprali. Smatra da je propusta bilo te da je direktor bio upozoren te se to sredilo. Iznosi 

da uvijek može biti bolje i bit će bolje  ali je mišljenja da je bilo čisto i uredno po svim mjestima. 

Nadalje iznosi da što se tiče košnje da to nije javna površina već županijska cesta koju Općina 

kosi jer Županijske ceste to ne žele napraviti od Velinca do centra. Napominje da je od početka 

ljeta pokošeno bar dva do tri puta. Iznosi da direktoru komunalnog poduzeća naloge može davati 

i pročelnik i načelnik, te nadalje iznosi da je ovlastio pročelnika da neke sitnice može pismenim 

nalogom davati. Napominje da što se tiče parka u Ražancu u vikend naselju da treba nešto 

napraviti s tim. Iznosi da je to ogromno te da treba urediti barem dio ali dok se ne uredi da se 

barem pokosi.                                                                                                                  Vijećnik 

Edmond Miletić iznosi da nije bitno ima li koji papirić već da on iznosi da ima problema te da je 

problem što se taj problem ne vidi. Smatra da treba biti bolje te da nije dobro. Iznosi da je 

pročelnika zvao zbog srušene lampe na kamenom putu iz koje vire žice, a koja je tamo još od 

12.mj. prošle godine, a djeca se tamo igraju.                                                      Vijećnik Nikola 

Miletić -Ražanac iznosi da je komunalno poduzeće osnovano 2021.g. te predlaže da može biti 

točka dnevnog reda ili da se ima tematska sjednica o komunalnom poduzeću jer je Općina u 

100% vlasništvu istoga.                                                                          Općinski načelnik Damir 

Jordan odgovara da što se tiče njega da se apsolutno slaže s tim prijedlogom te ponavlja da je 

direktor komunalnog poduzeća bio prošlu sjednicu te da mu nitko nije postavio nit jedno pitanje.                                                                                                    

Vijećnik Edmond Miletić iznosi da je vlasnik komunalnog poduzeća Općina te da je načelnik 

iznad njega te da će on odgovoriti što će odgovoriti; braniti sebe. Iznosi da on samo pokušava 

upozoravati dulje vrijeme ali uazlud.                                                                                                

Općinski načelnik Damir Jordan iznosi da je direktor komunalnog poduzeća odgovorna osoba i 

odgovara za postupke financijske prirode i sve ostale, a ne načelnik. Iznosi da je on i svi koji su 

ga izabrali tu nekako politički odgovoran za njegov rad i uspješnost. Iznosi da je to d.o.o. u 

vlasništvu Općine Ražanac, a upravlja  se sukladno Odluci o osnivanju komunalnog poduzeća. 

Iznosi da se slaže da jedna točka dnevnog reda bude rasprava o poslovanju komunalnog 



14 
 

poduzeća. Smatra da ima propusta i stvari koje nisu dobre ali da isto tako ima puno više stvari 

koje su dobre, te iznosi da se loše stvari popravljaju.                                                                  

Vijećnika Tomislava Čavića zanima vezano za radnike komunalnog poduzeća koji po ljeti rade 

za Turističku zajednicu po noći, a ujutro se moraju dignuti na posao, da li njih TZ plaća i koliko 

se plaća taj noćni rad.                                                                                                                          

Nadalje iznosi, da će se nadovezati na vijećnika Edmonda vezano za terene, da ga zanima zašto 

bi se ti tereni prodali tim ljudima koji se odluče za otkup, a ne išli ponovno na natječaj jer je rok 

prošao. Naglašava da ima ljudi koji bi kupili te terene te pita zašto bi im se to dalo kad u sedam 

godina nisu ništa napravili.                                                                                                              

Općinski načelnik Damir Jordan iznosi da u Odluci o osnivanju komunalnog poduzeća stoji da je 

jedna od djelatnosti komunalnog poduzeća i suport TZ Općine Ražanac u pripremi i provedbi 

ljetnih manifestacija. Naglašava da su oni to dužni raditi te iznosi da im to plaća Općina Ražanac 

jer su te manifestacije na javnim površinama kojih je Općina vlasnik. Nadalje iznosi da je njihov 

noćni i prekovremeni rad plaćen sukladno Zakonu o radu, a drugi dan moraju imaju to određeno 

slobodno vrijeme od posla. Naglašava da je za to odgovoran direktor koji to mora provoditi 

sukladno zakonu. Ističe kako oni to rade dobro jer su nakon fešti mjesta ujutro čista. Nadalje 

iznosi da što se tiče terena, da se ti tereni neće dati već će se sukladno ugovoru iz 2017.g. morati 

prodati ne po tadašnjoj već po sadašnjoj procjenjenoj cijeni. Iznosi kako procjena vještaka vrijedi 

dvije godine te da su nove procjene već naručene. Naglašava kako je to definirano ugovorom i to 

se ne može raskinuti  osim ako oni to ne žele. Iznosi kako je taj teren kad ga kupe po novoj 

procjeni njihovo vlasništvo i mogu raspolagati s njim. Ponavlja kako će se prema svima koji nisu 

poštovali odredbe ugovora  postupiti prema drugim odredbama istog ugovora. Poziva da se dođe 

u Općinu pogledati te ugovore. Naglašava kako je on dužan to provoditi.                                                                                          

Vijećnik Tomislav Čavić iznosi još da svaku večer dva do tri novo postavljena svjetla u 

Rudićima i Garićima ne svijetle.                                                                                            

Općinski načelnik Damir Jordan iznosi da će se reklamirati te da ne zna zbog čega je to.       

Vijećnik Nikola Miletić -Ražanac iznosi da načelnik uobičajeno dva puta godišnje ide na 

Diadora TV; poslije Dana Općine i poslije usvajanja proračuna, te naglašava da je to dobro jer se 

iznose neke pozitivne stvari. Iznosi kako je početkom godine na Diadora TV izjavio citira “dio 

proračuna koji se odnosi na EU sredstva povećali najmanje 10 puta” te pita da mu se odgovori za 

koje su to kapitalne investicije povučena, koja su to i kolika su ta sredstva.                                     

Općinski načelnik Damir Jordan odgovara da će vijećnik dobiti pisani odgovor jer se sad ne 

može sjetiti točno koja ali napominje da je činjenica da se proračun povećao tri i pol puta.                                               

Vijećnik Nikola Miletić -Ražanac odgovara da je to da je proračun povećan znanstvena 

fantastika te želi podsjetiti da je izvršenje proračuna za 2023.g., povučeno je 129.109,23 eura; 

nadalje iznosi da je u ovoj godini, na polugodišnjem izvješću povučeno 218.046,72 eura. Pita 

gdje je to “najmanje 10 puta”. Nadalje iznosi kako je bivša vlast povukla 4.256.000,00 kuna. 

Općinski načelnik Damir Jordan pita u kojem periodu.                                                                     

Vijećnik Nikola Miletić – Ražanac odgovara da je to u njihovom periodu.                                            

Općinski načelnik Damir Jordan iznosi da je to u 8 godina.                                                           

Vijećnik Nikola Miletić – Ražanac iznosi da neće spominjati državna i županijska sredstva. Traži 

da mu se odgovori gdje je tih 10 puta jer su oni povukli 4.256.000,00 kuna EU sredstava, a 

sveukupno 17.320.000,00 kuna sa nacionalnim i županijskim.                                                                  
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Općinski načelnik Damir Jordan odgovara da vijećnik sada obmanjuje vijeće i javnost jer govori 

o 4.000.000,00 kuna, a nije rekao period u kojem je to povučeno te naglašava da će na slijedećoj 

sjednici Općinskog vijeća reći točno po godinama koliko je tko povukao. Ističe kako će se tu 

vidjeti da je to više od 10 puta. Iznosi kako vjeruje da je povučeno 4.000.000,00 kuna ali ga 

zanima u kojem periodu te iznosi kako će vijećniku pročitati taj odgovor na vijeću.                                            

Vijećnik Nikola Miletić- Ražanac nadalje iznosi kako je Vlada RH donijela Odluku o novoj 

osnovici za obračun plaće državnih dužnosnika. Nadalje iznosi kako kad se govorilo o rebalansu, 

povećavale su se plaće, usvojeni su novi koeficijenti  ali se nije spomenulo da je predviđeno 

12.150,00 eura za Ured načelnika, sa 47.000,00  povećava se na 59.960,00 eura. Pita zbog čega 

je to povećanje.                                                                                                                                   

Općinski načelnik Damir Jordan iznosi kako je vijećnik sam rekao kako je Vlada RH povećala 

osnovicu državnim dužnosnicima, načelnicima i svima onima koji spadaju u tu kategoriju te se 

sukladno tome povećala plaća načelniku Općine Ražanac.                                                              

Vijećnik Nikola Miletić- Ražanac odgovara da se odluka koju je donijela Vlada RH odnosi samo 

na dužnosnike utvrđene u čl. 5. Zakona o obvezama i pravima državnih dužnosnika; Zakon o 

lokalnoj i područnoj samoupravi  - to su lokalni dužnosnici; to se ne odnosi na načelnike, 

gradonačelnike i župane, njima koeficijent i osnovicu donosi predstavničko tijelo odnosno 

općinsko ili gradsko vijeće ili županijska skupština. Smatra da bi se nakon ovoga trebala donijeti 

odluka da se utvrdi osnovica i koeficijent za lokalne dužnosnike te iznosi da smatra da ne bi 

trebao, ukoliko nije, povećavati svoju plaću. Iznosi da ako je plaća povećana sa osnovicom koju 

je donijela Vlada RH da bi ona sad iznosila 3.978,15 eura.                                                                   

Općinski načelnik Damir Jordan odgovara da je to u bruto iznosu.                                              

Vijećnik Nikola Miletić -Ražanac iznosi da Zakon o plaćama lokalnih dužnosnika definira gornji 

limit do kojeg se može ići; a da bi sada ta plaća bila veća od županove koji ima 3.332,00 eura jer 

mu je osnovica i dalje 516 eura. Savjetuje da se provjeri i donese nova odluka jer su moguće 

posljedice svega ovoga. Nadalje iznosi kako je već jednom bilo donijeto povećanje plaće u 

2022.g. gdje se povećao koeficijent na 3.80 te napominje kako je on tada upozorio da se 

osnovica mora mijenjati i dati točan iznos osnovice. Nadalje iznosi kako kad se donosi odluka za 

načelnika mora se donijeti i koeficijent i iznos osnovice. Napominje kako se ga se tada poslušalo 

i povuklo odluku sa vijeća ali da se donijela na telefonskoj sjednici gdje se stavio iznos osnovice 

od 516 eura. Smatra da je to bilo dobro. Nadalje iznosi kako je prošle godine u 12.mj ponovno 

donijeta odluka, kao dopuna dnevnog reda-što nije smjelo, gdje se nije ubacio taj iznos od 516 

eura. Ponavlja da se osnovica koju je donijela Vlada RH ne odnosi na lokalne dužnosnike nego 

samo na državne. Smatra da bi načelnik trebao korigirati svoju osnovicu, da se donese nova ili 

izmjeni postojeća odluka jer smatra da prema Odluci iz 12.mj se nema pravo povećavati visinu 

osnovice.                                                                                                                                        

Općinski načelnik Damir Jordan odgovara da ima Odluku o plaći i drugim pravima općinskog 

načelnika te iznosi da se to povećanje odnosi na sve te moli pročelnika da ga ispravi ako griješi. 

Nadalje iznosi kako je Vlada RH povećala osnovicu svim državnim dužnosnicima, a po 

tumačenju Ministarstva uprave tu spadaju i župani, načelnici i gradonačelnici. Iznosi kako nije 

istina da župan ima manju plaću od svih jer ima veći koeficijent. Nadalje iznosi kako u čl.4 st.1. 

Odluke Općinskog vijeća iz 12.mj. 2023.g. stoji citira: ”osnovica za obračun plaće općinskog 

načelnika utvrđuje se sukladno Odluci Vlade RH u visini osnovice za obračun plaća državnih 
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dužnosnika sukladno Zakonu o plaćama u lokalnoj, područnoj i regionalnoj samoupravi”. 

Nadalje iznosi da ako treba pisati još iznos da će se to provjeriti i donijeti na idućoj sjednici.                                                                                   

Vijećnik Nikola Miletić-Ražanac naglašava da se načelniku treba naglasiti iznos.                                 

Općinski načelnik Damir Jordan ponavlja kako piše da ovisi o visini osnovice za obračun plaća 

državnih dužnosnika,a donijeto je na vijeću 21.12.2023.g.                                                    

Vijećnik Nikola Miletić-Ražanac iznosi da se pogleda što se donijelo 28.12.2022.g.                  

Općinski načelnik Damir Jordan iznosi da je to aktualna Odluka  te naglašava da je resorni 

Upravni odjel postupio po ovoj odluci. 

Dnevni red je iscrpljen i sjednica je završena u 21, 27 sati. 
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